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علیرضا جهانبخش کاپیتان تیم ملی فوتبال ایران :

ممکن است یک روزی در لیگ امارات بازی کنم  

علیرض��ا جهانبخش کاپیتان تیم مل��ی فوتبال ای��ران از احتمال ادامه 
فوتبال خود در لیگ برتر امارات خبر داد.

وی  در پاس��خ به این پرس��ش آیا ممکن است همانند سردار آزمون در 
تی��م های اماراتی به فوتبال خود ادامه ده��د ، گفت : پیش  بینی در فوتبال 
کار سختی است، اما در تمام سال هایی که در اروپا حضور داشتم، در شرایط 
مختلفی امکان این را داش��تم به امارات یا دیگر کش��ورهای نزدیک به ایران 
بیای��م. با این حال برنامه ام در این س��الها، بازی در اروپ��ا بود و قطعاً تلاش 
می کنم که در اروپا ادامه بدهم. ممکن است یک روزی این اتفاق بیفتد؛ چرا 
که نه؟ بازیکنانی از ایران که اینجا حضور دارند، خیلی راضی هستند و سطح 

لیگ امارات در سال های اخیر بالاتر رفته است.
وی تصریح کرد: این امکان وجود دارد که بعد از سال ها حضور در اروپا، 
به نزدیک ایران و خانواده بیایم و در کشور خوبی چون امارات بازی کنم. این 

اتفاق می تواند یک تجربه خوب و مناسب باشد.

مهدی نصیبی مدیر مجموعه ورزشی آزادی :

به بهترین شکل از چمن ورزشگاه آزادی 
محافظت کردیم

داوود رفعتی دبیر کارگروه س��تاد استانداردس��ازی ورزش��گاه های لیگ 
برت��ر خبر داد دیدار پرس��پولیس - النصر که در تاریخ 29 بهمن ماه س��ال 
ج��اری برگ��زار خواهد ش��د، افتتاحیه ورزش��گاه آزادی خواهد ب��ود، البته 
 رفعتی اعلام کرد ورزش��گاه آزادی زودتر از بازی پرس��پولیس - النصر آماده 

خواهد شد.
مهدی نصیبی مدیر مجموعه ورزش��ی آزادی در واکنش به صحبت های 
داوود رفعتی به تس��نیم گفت: قطعاً بحث آماده سازی ورزشگاه آزادی خیلی 
زودتر از تاریخ برگزاری دیدار پرسپولیس - النصر نهایی خواهد شد. همکاران 
ما ش��بانه روز در حال کار هس��تند تا هرچه زودتر ورزش��گاه به بهره برداری 
برس��د. ما نمی توانی��م تاریخ دقیقی اعلام کنیم، اما تم��ام تلاش و توان مان 
را به کار گرفتیم تا هرچه زودتر ورزش��گاه آزادی آماده میزبانی از تیم ملی، 

پرسپولیس و استقلال شود.
وی در واکنش به این موضوع که با وجود بازس��ازی های صورت گرفته، 
ممکن اس��ت چمن ورزشگاه آس��یب ببیند، تصریح کرد: به هیچ عنوان این 
اتفاق نیفتاده اس��ت. ما به بهترین ش��کل از چمن ورزشگاه محافظت کردیم 
و همین امروز اگر فعالیت بازس��ازی به اتمام برسد، آماده برگزاری مسابقات 
هس��تیم. ما در کنار کارهای عمرانی که در ورزش��گاه صورت گرفته است، با 

تمام جدیت برای حفظ و نگهداری از  چمن هم کار کردیم.

دربی تهران کجا برگزار می شود؟

کاملا مشخص است که ورزشگاه آزادی شرایط برگزاری دربی ۴ مهرماه 
میان استقلال و پرسپولیس را ندارد.

مس��ئولان برگزاری رقابت های لیگ برتر چاره ای ندارند جز آنکه دربی 
تهران را در شهری به جز تهران برگزار کنند! حتی بعید به نظر می رسد که 
ورزش��گاه تختی مجوز برگزاری این بازی حس��اس را بگیرد و با این حساب 
باید منتظر باشیم و ببینیم دربی پایتخت در کدام یک از شهرهای کشورمان 

برگزار می شود.
ت��ا زمان برگزاری این مس��ابقه که چهارم مهرماه تعیین ش��ده فرصت 
چندانی باقی نمانده و شاید این از معدود دفعاتی باشد که دربی پایتخت در 

شهری به جز تهران برگزار می شود.
دربی برگشت سال ۷۳ بعد از جدال جنجالی دو تیم که با درگیری امیر 
قلع��ه نویی و مجتبی محرمی در بازی رفت همراه بود، در ش��هر بندرعباس 

برگزار شد که با تساوی بدون گل به اتمام رسید.
بازی اس��تقلال و پرسپولیس یک سال هم در شهر تبریز برگزار شد که 
آن دیدار هم با تس��اوی یک بر یک پایان یافت و حالا باید دید این بار کدام 
ش��هر میزبان حساس ترین بازی دور رفت رقابت های لیگ برتر فوتبال ایران 

می شود؟
رفعتی برگزاری دربی در قزوین و اراک را رد کرد و اعلام کرد که تبریز، 

مشهد، خوزستان می توانند گزینه های برگزاری دربی باشند.

جدایی »کریستوفر کنت« از فولاد خوزستان
دروازه بان اتریشی تیم فوتبال فولاد خوزستان از این باشگاه جدا شد.

به گزارش باش��گاه فولاد خوزس��تان، پس از انجام مذاکرات متوالی بین 
هوشنگ نصیرزاده، مدیرعامل باشگاه فولاد خوزستان با »کریستوفر کنت« و 

وکیل این بازیکن، قرارداد این گلر اتریشی به صورت توافقی فسخ شد.

خبـــرنامه

خبـــر

یادداشت روز

از امروز به فکر المپیک لس آنجلس باشیم
عملک��رد و نتایج کس��ب ش��ده ورزش��کاران ای��ران در المپیک پاریس 
 می توان��د چ��راغ راهی برای آینده باش��د. ت��ا المپی��ک 2۰2۸ لس آنجلس 
۴ سال فرصت باقی ست؛ فرصتی گرانبها که اگر از آن به درستی استفاده شود 
 می تواند موفقیت ورزش ایران را در این رقابت ها در پی داش��ته باشد. اتفاق 
تأسف آور این است که هنوز یک ماه از المپیک پاریس نگذشته دیگر کمتر 
کس��ی صحبت از اینکه باید از همین امروز برای المپیک 2۰2۸ برنامه ریزی 
ک��رد می کند. انگار تاریخ مصرف ای��ن صحبت ها فقط برای روزهایی بود که 

مشعل المپیک خاموش نشده بود.
 تاس��ف آور اس��ت که روس��ای این فدراس��یون ها به جای عذرخواهی، 

بهانه هایی عنوان کردند که بیشتر فرار رو به جلو است تا بیان واقعیت ها.
ورزش ای��ران پتانس��یل زی��ادی دارد و اینکه مدام گفته ش��ود به دلیل 
 کمب��ود امکان��ات نمی توان در المپیک موفق بود به هی��چ عنوان قابل قبول

 نیست.
اگر در رش��ته هایی کمبود ورزشکاران تراز اول احساس می شود ۴ سال 
زمان خوبی برای قهرمان پروری و میدان دادن به ورزشکاران جوان و جویای 
نام اس��ت. در المپیک پاریس ورزش��کارانی بودند که پیش از این هم سابقه 
حضور در المپیک را داش��تند اما همچون گذشته نتایج امیدوارکننده ای در 

این رقابت ها کسب نکردند.
برخی فدراس��یون ها با وجود اینکه سالهاس��ت با ثب��ات مدیریتی اداره 

شده اند اما در نتیجه گیری ناکام بودند.
در ای��ن میان کمیته ملی المپیک در کنار وزارت ورزش و جوانان نقش 
 سیاس��ت گذار را ب��رای ورزش قهرمانی کش��ور دارند و بای��د از همین حالا 
به گونه ای عمل کنند که انگار قرار است یک سال دیگر المپیک لس آنجلس 
برگزار ش��ود. س��ازمان نظارت بر تیم های ملی نباید تصور کند که وظایفش 
تنها در یکسال منتهی به رقابت های بازی های آسیایی و المپیک است و باید 
عملکرد همه تیم های ملی را موش��کافانه بررس��ی کند تا اگر ایرادی است از 

همین حالا به فکر رفع آن بود.
ورزش ایران نیازمند یک عزم جدی برای تحول اس��ت و این عزم جدی 
تنها در س��ایه یک برنامه مدون که قابلیت عملیاتی ش��دن داش��ته باشد به 

سرانجام خواهد رسید.

سردار دومین بازیکن ارزشمند لیگ امارات 

س��ردار آزمون بعد از نبیل فقیر که ارزش او ۱۰ میلیون یورو اعلام شده 
گران قیمت ترین بازیکن لیگ امارات به شمار می آید.

س��ردار آزمون در فصل نقل و انتقالات تابستانی یک مقصد غیر منتظره 
را برای خود انتخاب کرد.

پیش بینی می ش��د که این مهاجم ایرانی به حض��ورش در فوتبال اروپا 
ادامه دهد اما ژابی آلونس��و با بازگشت او به لورکوزن موافق نبود و در نهایت 
آزمون تصمیم گرفت که راهی لیگ امارات ش��ود تا پیراهن شباب الاهلی را 
برتن کند. او در الاهلی عملکرد بسیار خوبی داشته و به استثنای دیدار برابر 

الغرافه در همه بازی های تیمش تاثیرگذار بوده است.
به نوشته اس��پورت 2۴، الجزیره ارزشمندترین بازیکن حال حاضر لیگ 
ام��ارات را در اختی��ار دارد به طوری که ارزش این بازیکن توس��ط ترانس��فر 
مارکت ۱۰ میلیون یورو اعلام ش��ده است که این بالاترین رقم در بین همه 

بازیکنان است.
بعد از نبیل فقیر در فهرست گران ترین بازیکنان حال حاضر لیگ امارات 
نام س��ردار آزمون و س��فیان رحیمی به صورت مشترک به چشم می آید که 

ارزش آن ها ۸ میلیون یورو اعلام شده است.
ترانس��فر مارکت ارزش کل لیگ امارات را ۳۵۴ میلیون یورو اعلام کرده 
اس��ت. العین با ۴۵.۷۷ میلیون یورو ارزش��مندترین تیم لیگ امارات اس��ت 
و الجزی��ره با ۴۱ و الوص��ل هم با ۳۷ میلیون یورو در رده های دوم و س��وم 

هستند.

شماره پیراهن جالب بازیکن جدید پرسپولیس
بازیکن جدید پرسپولیس شماره جالب توجهی را برای پوشیدن در این 

تیم انتخاب کرده است.
به گ��زارش فارس، بع��د از مدت ها گمانه زنی در نهایت س��عید مهری 
بازیکن پیش��ین تیم استقلال که فصل گذشته در لیگ قبرس بازی می کرد 

به تیم فوتبال پرسپولیس پیوست.
مهری برای حضور در پرس��پولیس از مس��ئولان این باشگاه خواسته تا 
پیراهن شماره 2۷ را به او بدهند که این پیراهن پیش از این در پرسپولیس 

بر تن رامین رضاییان بود.
رامین رضاییان بازیکن پیشین پرسپولیس در نقل و انتقال جنجالی در 

ابتدای فصل به تیم استقلال تهران پیوست.

مدیرعامل آلومینیوم:

 منتظر گواهی ایفمارک برای یامگا هستیم
مدیرعام��ل باش��گاه آلومینیوم اراک گفت: اس��توری یام��گا را دیدم اما 

ایفمارک باید به ما گواهی بدهد.
محمد رجائیان در گفت وگو با فارس، درخصوص آخرین وضعیت پروسه 
جذب یامگا و منتظر محمد از استقلال، اظهار داشت: هنوز در کش و قوس 
هستیم. در مورد یامگا منتظریم جواب آخر ایفمارک بیاید. البته استوری او 
را دیدم اما ما با خانم هراتیان کار داریم و قرار شده برای مان نامه بزنند. این 
مورد چون مورد خاصی اس��ت، ایفمارک باید یک گواهی با نظر کمیس��یون 

پزشکی بدهد. در واقع منتظر پاسخ ایفمارک به خودمان هستیم.
وی اف��زود: درم��ورد منتظ��ر محم��د هم ش��نیده ام اس��تقلال تمایل 
 ب��ه بازگش��تش دارد و اگ��ر ای��ن اتف��اق بیفتد که ب��ه تیم خ��ودش برود،

 بهتر است. 

فرهاد کاظمی س��رمربی پیشین س��پاهان با تأکید 
بر اینکه برگ��زاری بازی تیم ملی برابر قرقیزس��تان در 
فولادش��هر تصمیم درس��تی نبود، از این گلایه کرد که 
چرا برای برگزاری دیدارهای تیم ملی فوتبال ایران وفاق 

ملی وجود ندارد.
وی گف��ت :  ورزش��گاه ام��ام رض��ا )ع( یک��ی از 
استادیوم هایی است که مناسب برگزاری این بازی بود، 
ولی طبق صحبت هایی که کادر فنی و فدراسیون فوتبال 
انجام دادند، با انجام بازی در این ورزشگاه مخالفت شد. 
در این زمینه باید شفاف سازی شود که دقیقاً چه افرادی 
باعث ش��دند تا بازی تیم ملی در مش��هد برگزار نشود. 
واقع��اً چرا نباید یک وفاق ملی صورت بگیرد تا تیم ملی 

در یک ورزشگاه اید ه آل بازی هایش را برگزار کند؟
کاظمی یادآور ش��د: کیفیت زمین چمن ورزشگاه 
فولادش��هر اصفهان اص��لًا خوب نبود. وقتی ورزش��گاه 
و کیفی��ت زمی��ن چم��ن را بررس��ی می کنن��د، همه 
چیز مش��خص اس��ت و اینکه ب��ازی در این ورزش��گاه 
برگزار ش��د، اتفاق عجیب��ی بود. انجام ب��ازی تیم ملی 
در ورزش��گاه فولادش��هر تصمیم درس��تی نبود و جدا 
 از مش��هد، این مس��ابقه می توانس��ت در تبری��ز برگزار 

شود.
وی راجع ب��ه اینکه برخی معتقدن��د ایران باید در 
ج��ام جهان��ی از گروه خودش به مرحل��ه حذفی صعود 
کن��د، گف��ت: در فوتبال هر چیزی ممکن اس��ت و چرا 

نباید به صع��ود فکر کنیم؟ چرا نباید دنبال پیش��رفت 
باشیم؟ مگر بقیه کشورها چه کار می کنند؟ ما هم باید 

برای موفقیت دنبال برنامه ریزی و آینده نگری باش��یم تا 
به هدف مان برسیم.

اواخر هفته گذش��ته، اخباری منتش��ر شد مبنی بر 
اینکه، س��عید مهری هافبک 2۶ ساله و سابق استقلال 
مورد توجه خوان کارلوس گاریدو س��رمربی اس��پانیایی 

پرسپولیس قرار گرفته است.
باتوج��ه ب��ه تکمی��ل ب��ودن لیس��ت بزرگس��الان 
پرسپولیس، سرخ پوشان برای اینکه بتوانند قرارداد این 

بازیکن را به ثبت برسانند باید نام یکی از بازیکنان خود 
را از لیس��ت خ��ارج و نام مهری را ثب��ت می کردند. در 
روزهای اخیر باش��گاه پرس��پولیس تلاش کرد تا بعد از 
توافق با س��ینا اسدبیگی و جدایی این هافبک 2۷ ساله، 
لیس��ت خود را خالی کرده تا ق��رارداد مهری را به ثبت 

برساند.
اسدبیگی پس از اینکه در صفحه شخصی خود اعلام 
کرد قصد جدایی ندارد، در حاشیه  تمرینات پرسپولیس 
در این خصوص با گاریدو گفت وگو داشت که این مربی 
اعلام کرد وی را برای این فصل می خواهد و قرار گرفتن 
اسدبیگی از طرف او در لیست مازاد سرخ پوشان صحت 

ندارد.
بع��د از عدم توافق اس��دبیگی با مدیریت باش��گاه 
پرس��پولیس، سرخ پوش��ان در تلاش بودند تا با استفاده 
از مف��اد قرارداد این بازیکن، با او فس��خ کنند. حالا بعد 
از کش و قوس های فراوان اس��دبیگی قرار اس��ت امروز 
در باش��گاه پرسپولیس حاضر شود و در صورت توافق با 
مدیران باشگاه پرسپولیس قرارداد خود را با این باشگاه 

فسخ کند.
از دو تیم فولاد خوزس��تان و نس��اجی مازندران به 
عنوان مقصد احتمالی هافبک 2۷ ساله سرخ پوشان یاد 

می شود.

تی��م فوتبال پرس��پولیس خود را ب��رای حضور در 
رقابت های لیگ نخبگان آسیا و دیدار با الاهلی عربستان 
آم��اده می ش��ود و از این رو مدیران باش��گاه دو بازیکن 
جدید دیگر )لوکاس ژوائو و س��عید مهری( را به خدمت 
گرفتن��د تا پرون��ده نقل و انتقالاتی س��رخ ها در پنجره 

تابستانی بسته شود.
امیرحسین اصلانیان کارشناس فوتبال در رابطه با 
دو خرید جدید باش��گاه پرسپولیس گفت : در خصوص 
جذب »ژوائو« باید بگویم که ش��ناختی نس��بت به این 
بازیکن ندارم و مهم این است که ببینیم در داخل زمین 

چ��ه عملکردی را از خود به نمایش خواهد گذاش��ت و 
ش��رایط بدنی او چگونه اس��ت. قد بلند »ژوائو« یکی از 
نکات مثبت جذب او اس��ت و پرس��پولیس نیاز به یک 
بازیکن سرزن داشت و امیدوارم شرایط فنی او هم مورد 
تأیید قرار بگیرد و بتواند به کارهای تاکتیکی تیم کمک 

کند.
او ادام��ه داد: امیدوارم مس��ئولان س��ازمان لیگ با 
خواسته باشگاه پرسپولیس برای قراردادن نام »اوستون 
ارون��وف« در لیس��ت بازیکن��ان زیر 2۵ س��ال موافقت 
کنند تا لیس��ت پرس��پولیس تکمیل تر از گذشته شود. 

مدیرعامل باش��گاه زودت��ر باید به فکر ج��ذب بازیکن 
 می افتاد و دلیل اینکه ج��ذب بازیکنان را طولانی کرد،

 نمی دانم.
اصلانی��ان در رابط��ه با جذب س��عید مهری گفت: 
مه��ری بازیکن بی حاش��یه و آرامی اس��ت و اصلًا اهل 
جنجال نیس��ت. از لحاظ فنی هم در س��طح متوسطی 
ق��رار دارد. بازیکن��ی ک��ه به آن ب��ازی داده نش��ود در 
تیم های س��رخابی نابود می ش��ود و باید به جایی برود 
 که بتوان��د خودش را نش��ان دهد چون عم��ر فوتبالی

 کوتاه است.

فرهاد کاظمی سرمربی پیشین سپاهان :

برای برگزاری بازی های تیم ملی باید  وفاق ملی 
وجود داشته باشد 

اسدبیگی در راه  فولاد یا  نساجی ؟

امیرحسین اصلانیان کارشناس فوتبال :

پرسپولیس خرید های خوبی داشت


